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CRNO-BELI SVET

Ja sam Dijana Ertl, a sve oko mene je crno-beli svet. Zva-
nično, prebrodili smo pandemiju korona virusa, koja potajno 
i dalje traje. Ljudi umiru telesno i duhovno zbog ove bolesti i 
vakcina koje su širom planete Zemlje proširili kao kugu koja 
zavađa narod. Jedna pandemija prođe a druga odmah za njom 
dođe. I tako u martu 2022. godine svet je ušao u oružani sukob 
Rusije i Ukrajine, koju podržavaju SAD i NATO. Sukob je 
prerastao u fi nansijsku, energetsku i ekonomsku krizu plane-
tarnih razmera.

U 2023. godinu smo zbog pretnji SAD i NATO, ali i Ru-
sije i Ukrajine, da svoj oružani sukob prošire, došli u situaciju 
da svi strepimo od Trećeg svetskog rata. I plašimo se mogućih 
upotreba nuklearnih bombi, kako na Zemlji, tako i u kosmosu. 
Sile zla, mržnja, crna propaganda zagadile su ljudske živote i 
dovele civilizaciju na prag do totalne mentalne i fi zičke smrti. 
O duhovnosti da i ne govorim jer su nam je sveli samo na vjeru 
u beton i kamenje kojim su izgrađene crkve i džamije.

Svi ovi događaji, koji se odvijaju u zapadnom svetu, a prete 
da umešaju i istočne sile u planetarni sukob, znak su sumraka 
čovečanstva. Svet podeljen na crna i bela polja smrti i života, je 
u strahu, dok vladari ljudskih sudbina odlučuju da svoju kobnu 
igru dovedu do kraja. Jedni tvrde da će kraj biti kada SAD po-
raze Rusiju, ukrote Kinu i Indiju i sve nas stave u elektronske 
kaveze za kontrolu. Drugi misle da će se istočni svet probuditi 
i odupreti zapadnom jednoumlju i poraziti SAD, NATO i EU. 
Treći pak misle da je igranje ratovima i nuklearnim bombama 
samo drama za umanjenje broja od osam milijardi živih ljudi, 
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jer planeta Zemlja više ne može da ih normalno hrani, niti da 
ih održava u životu. 

Teoretičari zavera nam nude dva rešenja: ili rat do uništenja 
siromašne većine stanovništva ili prelazak na veštačku i hemij-
ski proizvedenu hranu, koja će od ljudi napraviti zombi bića. A 
da bi se ovaj „spasonosni plan” realizovao što lakše i što brže, 
potrebno je držati civilizaciju u strahu, relaksirati kroz besmi-
slene rijaliti programe i ljude udaljavati od zdravog razuma. 
Kad svi budu mislili da je svet poludeo, tražiće spas u atomskoj 
bombi ili u hemijski modifi kovanoj hrani. 

Međutim, naši životi će i dalje biti zarobljeni u elektron-
skim kavezima medija i političke propagande, koji će nas mr-
žnjom i nasiljem terati na poslušnost i pokornost. 

Kad ćemo prestati voleti ono što nije dobro za nas i pre-
stati mrzeti ono što je dobro za nas? (Kuran 2.216) Kad ćemo 
prestati mrzeti istinu i ubijati one koji nam je govore i početi 
voleti ogledala koja nam pokazuju našu iskrivljenu sliku istine? 
Jer, samo će nas ljude ISTINA SPASITI. (Hrist)

To se sve još može promeniti, jer na svakoj svetskoj raskr-
snici ljudi mogu jednostavno krenuti drugim putem i sva ta zla 
izbegnu, ako se ljudi odluče za razumevanje, oprost i ljubav. 
Čim pre napuste put mržnje, ratova i dokazivanja svoje svetosti 
i čistote, a tuđe prljavštine i grešnosti, tim pre će doći do svoje 
slobode i sreće. 

U svakom momentu u kojem se desi, svaka mala promena i 
ljudska odluka da se krene putem razumevanja i spajanja, skida 
se deo po deo čovekovog jada i patnje. Ako se većina odluči 
za dokazivanje i borbu zlo se nastavlja i biva sve veće i jače. 
I trajaće sve dok narod ne shvati da mora da se oslobodi tih 
predrasuda o svom i da sve svoje što ima da u zajedničku korpu. 

Ako većina ovo sutra shvati i prevagne ljubav, sutra već mo-
žemo da slavimo umesto da krvarimo. Sve zavisi od čoveka, 
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koji će put izabrati da bi stigao na cilj: put stradanja ili put 
mirne spoznaje kroz ljubav. 

Na makro planu čovečanstvo muče bolesti i glad u Afri-
ci i Aziji, nedostatak demokratije u državama Južne i Sred-
nje Amerike, ratni sukobi, koje iniciraju SAD sa koalicionim 
partnerom NATO, a izvode trenutno Rusija, Ukrajina, Sirija. 
Na mikro planu takvo planetarno žarište nasilja nalazi se na 
Balkanu, na prostoru bivše Jugoslavije, u kome su Bosna i Her-
cegovina i Srbija sa otcepljenom pokrajinom Kosovo, politički 
ambis bez dna.

Narode u južnoj Africi održavaju vekovima nerazvijenim 
kako bi mogli eksperimentisati nad stanovništvom i pronalaziti 
način na koji mogu stvarati ovisnosti i bolesti koje će uticati 
samo na crnu rasu. Kao uostalom i na nas na Balkanu. Prvi i 
Drugi svetski rat nisu bili samo otimački ratovi nego i prilika 
da se ljudi legalno porobe i nad njima vrše eksperimenti kao što 
je to bio slučaj u svim SS logorima Trećeg rajha. Jedan od njih 
je Jasenovac gde se bezdušno eksperimentisalo nad srpskim 
narodom, a onda su pobijeni na jedan bestijalan način. Vekov-
ni scenario kojim se istrebljuje kultura jednog naroda. Prvo se 
izvrši genocid nad tim narodom a zatim ga uvlače u genocid 
i prave genocidne zločince od njega. Tako upropašćuju jedan 
narod za drugim i jednu kulturu za drugom. 

Samo mala šačica ljudi shvata šta se dešava i oni bivaju 
napadani od čitavog sveta, ubijani i zavađani. Oni koji ostanu 
dosledni istini, ti će biti kamenovani, razapeti i umreće ali će 
vaskrsnuti kao novi pročišćen narod. A oni koji dan-danas vrše 
pritisak i genocid nad bilo kojim narodom, trebalo bi da znaju 
da im se učinjeno vraća na isti način, jer ne vide i nemaju spo-
sobnost da povežu kraj sa početkom kako bi mogli shvatiti. Kao 
što neka davna plemena nisu mogla povezati seksualni čin sa ro-
đenjem deteta koje je rođeno devet meseci nakon čina oplodnje. 
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Ljudi imaju slobodnu volju da rade šta hoće. Kod ovolikog 
genocida koje prave postavlja se pitanje je li u redu da svako 
ima pravo da radi šta hoće?

I svetu, i Balkanu nudim moje snove sa vizijama spasenja i 
ostvarenja sreće i blagostanja. Tvorci tog civilizacijskog spase-
nja su slovenski narodi. Iz Bosne i Srbije treba izbaciti govor 
mržnje, politiku nasilja i neprestano mešanje i dominaciju stra-
nih zemalja. Ako koliko sutra uspemo da proširimo svest bo-
sanskom narodu o zajedničkom životu i ako verske vođe BiH 
uvide zlo za kojim idu i kojim ubijaju sopstveni narod, sutra 
već možemo slaviti nezavisnost ljudi i države. To isto važi i za 
Srbiju sa Kosovom. 

Pomirenje slovenskih naroda i zajednički život u ljubavi i 
pomaganju jedni drugima je zlatna kruna razvoja čovečanstva, 
koju nam je Bog podario. Naš čovek, treba da shvati da nam 
je Bog dodelio zadnju ulogu u ovom razvoju čovečanstva jer 
smo mi ti narodi sa srcem ispunjeno ljubavlju, vekovima slav-
ljeni kao gostoprimljivi, čovekoljubivi i druželjubivi. Ta kruna 
je to naše jedinstvo i bratsko-sestrinska ljubav u trojstvu koje su 
bosansko-hercegovački narodi Srbi, Hrvati i Bosanci, današnji 
Bošnjaci, naučili da žive. Bog je odredio putanju razvoja celog 
čovečanstva pa i razvoj BiH kojoj je dao granice u obliku srca, 
spiritualnu geografi ju, da bi ljudi lakše prepoznali svoju ulogu u 
tom svetskom razvoju. Samo još da proširimo svest o nužnosti 
zla i dobra i da shvatimo da je sve što se desilo trebalo da se 
desi. Ljudima se širi svest i religije mu više nisu potrebne za 
tumačenje života. Narodi se bude i sami mogu da vide svo-
ju budućnost. Ako čovek mirno prihvati promene po Božjem 
određenju razvijaće se u sreći.

A koje je to Božje određenje?
Sudeći po proročanstvu mojih snova i projektu Rajski vr-

tovi, Božja je volja da čovek postane totalno slobodan i neo-
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visan o materiji. Treba da izgubi sve svoje posede da bi dobio 
sreću. Čovek neće imati ništa, a biće srećan, srećniji nego ikad. 
Političkoj i društvenoj eliti ne odgovara da čovek postane slo-
bodan i nikome i ni o čemu ovisan, zato vekovima kuje pla-
nove kako da šestu krunsku epohu preuzme za sebe i čoveka 
zauvek potčini sebi kao roba. Elita koja poznaje Božje zakone 
i njegove planove, upravlja vodu na svoju vodenicu. I oni idu 
u pravcu Božjeg cilja, da se narod oslobodi imetka ali ne u 
korist naroda već u korist te svetske Elite koja želi da sav taj 
imetak pripadne njima pa i sam Božji narod. U tu svrhu ko-
riste sve okultne i magijske obrede, a koje su narodu zabranili 
i sva znanja mu oduzeli kako bi se oni mogli nesmetano slu-
žiti njihovim moćima protiv naivnog naroda. Čak i medicinu 
koriste u te svrhe i nameću nam mnogobroje šarene pilule i 
šarene laže koje nas navodno leče pokušavajući time sprečiti 
razvoj čovekove svesti o njegovim sve većim i sve vidljivijim 
spobnostima samoizlečenja, telepatije, imaginacije, telekine-
ze i ostalim zaboravljenim sposobnostima koja se u poslednje 
vreme manifestuju kod sve većeg broja ljudi. A ja sam jedan od 
živih primera koji to potvrđuje i piše kako ta samozvana elita 
u svojoj drskosti i velikoj oholosti, pokušava opet da izmani-
puliše čoveka i Božju volju prikazujući te nadolazeće ljudske 
sposobnosti, koje neminovno dolaze, kao sopstvenu zaslugu. 
Oni žele da dočekaju zlatnu budućnost visoko razvijenog čo-
večanstva spremni, sa ubeđenim čovekom da sve to što dolazi 
nije Božje delo i sposobnost njegovog stvora tj. čoveka, već za-
sluga aparata i umetne inteligencije. Opet nam žele dati štake 
koje će nam prodavati po skupim tarifama umesto sopstvenih i 
besplatnih nogu. Ali oni ne samo da žele da preuzmu kontrolu 
nad ljudskim telom, umom i dušom  nego žele i da umesto slo-
venskog naroda oni preuzmu kontrolu i nad šestom epohom 
razvoja čovečanstva. I da to planirano zlatno doba civilizacije 
okrene u svoju korist. 
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Da bi to postigla, politička elita, odnosno vladari sveta, mo-
raju prvo čoveku oduzeti svest. Da bi nekome oduzeo svesnost 
o sebi moraš ga prvo mentalno ubijati. Upregnuti ga u smišlje-
no izmišljene ideologije i ustanove koje će mu širiti tu ideologi-
ju o njegovoj ništavnosti i nemoći, zastrašivati informacijama o 
velikim krizama, katastrofama i ratovima,podsticati strah o gu-
bitku života i materijalnih dobara bez kojih navodno ne može 
da živi. Tako prave od nas egoiste i sluge potrošačkog društva, 
kojima se oduzima ličnost, njihov nacionalni karakter, a potom 
i sloboda i čitav čovečji život. Što je najperfi dnije, navode braću 
da se ubijaju i poriču svoje poreklo. Najčvršći stub čoveka, po-
rodica, je u raspadu i krupnim koracima napredujemo ka vre-
menu u kojem svi mrze sve. Najžalosnije od svega je poticanje 
mržnje dece prema roditelju ali i roditeljsko korištenje dece.

Mi poslednjih decenija upravo prolazimo kroz dimenziju 
čistilišta u kojoj laž, podlost i manipulisanje sa poluistinama ne 
mogu više proći jer u budućnost može proći samo čista ljubav. 
Pročišćavamo se, zato na površinu isplivavaju sve laži i zablude, 
ljudi više ne mogu da kriju zlo u sebi i ono načisto provaljuje iz 
njih na svetlo dana kako bi je svi mogli videti. Ruše se kule od 
karata i na manipulaciji izgrađene razne profi tne imperije. A 
kad se vodeća imperija ruši povlači za sobom sve te male koje 
su je gradile i one koji su o njoj ovisni jer je izgrađena na ko-
lektivnoj manipulaciji čovečjeg uma kojeg su hipnotički držali 
u svom pravcu. Pravcu mržnje, osvete i sopstvenog izdizanja i 
pobede nad drugim. 

Šta onda kad ti pobediš i drugog zgaziš a ovisan si o druš-
tvu i telesno i duševno? 

Ovisnici ne znaju da misle svojom glavom a ljudi su po-
stali ovisni o svemu i svačemu i time su izgubili sposobnost da 
budu samostalni, ali zato ti graditelji koji su svojevoljno pre-
uzeli ulogu „zidara” znaju istinu koju su od dobronamernog i 
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lakovernog sveta sakrili a ta istina i jedina ispravna vera je: „Što 
živ čovek misli i to oseća to se neminovno dešava”. Jednostavno 
je da, a ipak tako teško kad se čovek nalazi pod vođstvom ego-
ističnih hipnotizera.

 Bolest kovid-19 ili korona je to veoma dobro pokazala – 
tačnije ko to može da vidi i zna. Niko ne zna šta se dešavalo, ni 
odakle dolazi ta bolest, niti kako deluje, ni kako se leči. Hiljadu 
teorija, hiljadu mišljenja je prosuto u javnost i nijedno nije tač-
no. PCR testovi pokazuju konfuzne rezultate, oboleli su nega-
tivni, a oni koji nemaju nikakve simptome su pozitivni. Svi oni 
koji su odgovorni za zdravlje ljudi drže se svojih dijagnoza kao 
pijan plota i ne popuštaju do istrebljenja i poslednjeg vernika. 
Medicina je postala još samo jedna skupina vernika koja veruje 
u Medical-Religion.

Vakcinisan ili ne, svi obolevaju i umiru, jedni od virusa dru-
gi od vakcina protiv tog virusa. Mnogi umiru i danas, a i ne ose-
ćaju da su bolesni. Ali to nema veze, bitno je dominantnima u 
zdravstvu i državama, da se mi, pacijenti, sa simptomima i bez 
njih, držimo pravila. A vakcinisani i nevakcinisani postaju u 
međuvremenu nova partija ili pokret ljudi koji se sukobljavaju. 
Jedni se takmiče ko je više vakcina primio, a drugi se drogiraju 
antivakcinom histerije. 

Znate li šta je primitivno civilizovani narode? Upravo takvo 
haotično, zanesenjačko i primitivno ponašanje. Čovečanstvo je 
dozvolilo, verujući svojim vladarima, da nas pretvore u slepe po-
slušnike, u kupce lekova, koji nam trebaju i ne trebaju, u večne 
bolesnike i pacijente, u korisnike zdravstvenog sistema, koji nas 
leči – a ne izleči. Postali su prava religija smrti. Direktiva i pre-
ventiva protiv pandemije korona virusa je prvo sve ljude pretvo-
rila u bolesnike, potom u poslušnike i u ljude koji žive sa strahom 
i sa krivicom zbog sebi nametnute odgovornosti za kovid-19 i 
smrt. Odbrana od ove pandemije je moderno zlo, koje je instali-
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rano na svim meridijanima sveta radi kontrole čovečanstva.
Ali, iako je Bog dopustio zlo do te mere da ono ugrozi čo-

večanstvo, to ne znači da će Gospod dopustiti da sledeća epoha 
ljudskog razvoja i života bude pod kontrolom đavola.  Sve je 
detaljno isplanirano u ovom vaseljenju i bez Božjeg određenja 
se ništa ne dešava pa ni ovaj pomor „ljudi”. Sve ima svoje zašto 
ko hoće da vidi. Da ta vladarska elita ne bi od nas ljudi pravila 
besvesnu marvu, ubijala nas i hranila se nama, bolje bi nam bilo 
da se pozabavimo Božjim zakonima, njegovim određenjima i 
to mirno da prihvatimo kako bi nas uveo u zlatno doba koje je 
pripremio za čovečanstvo.

Pisala sam u mojim knjigama Tajna rajskih vrtova 1, 2, 3, 
kako mi je Bog saopštio, da mi je obaveza da učim nesebičnu 
ljubav. Pitala sam ga kako da učim kad ne znam kako se to 
oseća. A onda par dana posle tog mog pitanja Bog me podiže 
u neopisiv prostor, neograničene svesti i prostranstva gde ne 
osećamo telo, ni njegova ograničenja ali se osećamo kao jedno 
sa čitavim tim prostorom i bezgranično kao i sam taj svemir, a 
u njemu ne bi ništa do bezgranične ljubavi. Osetila sam je na 
momenat koji je trajao kratko ali u tom kratkom momentu u 
kojem sam osetila njenu silinu, shvatila sam njenu veliku moć i 
njen značaj za čoveka. 

Poboljšati svet značilo je dovesti svakog čoveka na visoki 
nivo svesti… i ljubavi prema bližnjem svom.

Ali kako? 
Moji snovi su rekli da se mora izgraditi prvi primer rajske 

zemlje učitelja ljubavi. Mudri ljudi, propovednici ljubavi i čiste 
prirode treba da grade rajske vrtove za ljude sa ljubavlju i po-
verenjem. Rekli su mi moji snovi da mi je zadatak da izgradim 
prvi primer rajske zemlje učitelja ljubavi i pokazaše mi u slika-
ma šta ću sve morati preživeti i da mi neće biti lako. Rekli su 
mi i koji ljudi ćemi pomoći i na koji način. Rekli su mi da sam 
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dobila implantiranu koščicu kao čip veliku u glavu i kroz nju 
mogućnost da razumem šta mi se govori. Dobila sam unutraš-
nje oči kojima sam mogla da vidim na daljinu i zlo koje će me 
okruživati, ali sam videla i zaštitu koja će me štiti od tog zla. 
Serafi m, anđeo ljubavi, spustio se na mene i njegovi zaštitnici 
posedali su oko mene. 

Rajski vrtovi se moraju napraviti i naseliti učiteljima lju-
bavi. Ja sam to shvatila veoma ozbiljno i dala se u potragu za 
istomišljenicima. A bilo je to ovako…
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BOSNA JE SRŽ ŽIVOTA

Plan spasenja planete Zemlje, koji se u snovima useli u 
meni, je da se u srži Evrope, u Bosni, koja je spoj istoka, zapada 
i slovenskih naroda, počne s zbližavanjem i širenjem ljubavi, 
među narodima, koji imaju veliku odgovornost za spiritualnu 
budućnost sveta. Taj naš narod u Bosni ima moć i može da lju-
bavlju neutrališe širenje religioznih zabluda. Da spreči mržnju 
izopačenog hrišćanstva i zanesenjačkog borbenog islama koji 
imaju za cilj zastrašivanje, a potom porobljavanje naroda. 

Ubeđena sam da nam Bog i Alah mogu pomoći. To mi je 
lično nametnulo dilemu da li sam uz Boga ili uz Alaha, da li da 
budem pravoslavka ili da postanem muslimanka. Ja sam spo-
znala kroz dijalog sa hafi zom da su i Biblija i Kuran, i pravo-
slavlje i islam, nasilni. Svaka od ovih religija na svoj način raspi-
ruje nasilje prema ljudima, što me užasava. Dok me je islamski 
ispovednik uveravao da u svetu Alaha dominira ljubav morala 
sam da iskusim kako me isti taj čovek, koji me tri godine uve-
ravao u čistotu ljubavi, vara. 

Rođena sam u vremenu dominacije savršene ideologije ju-
goslovenskog socijalizma sa nesavršenim ljudima, koji nisu bili 
dostigli svest za taj zajednički socijalni način življenja nazvanim 
bratstvo i jedinstvo. A to je bila ljubav prema bližnjem svom. 
Nazivana je Komunizam. Rasla sam u svetu strogog materija-
lizma, u kome nije bilo mesta za duhovni svet. A bez duhovnog 
sveta nema razvoja čovečnosti, niti ima u komunizmu mesta za 
milost ali te milosti ima još manje u kapitalizmu. 

Ne govorim o veri i o religiji. Duhovnost nema nikakve 
veze sa religijom i ni sa kakvom verskom ustanovom. U samoj 
Bibliji piše kako Bog govori svetom Petru:
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„…izgradio sam hram Božiji u tebi”. 

Bog se ne nalazi u kamenim, ni drvenim hramovima, već 
samo u tebi. A duhovnost i vera u Boga se grade prevazilazeći 
životne poteškoće. Kad prevaziđeš strahove i dosegneš tu veru 
u sebi da si Božji stvor, koji ima slobodnu volju da radi šta hoće, 
to ćeš onda i moći. A onda ćeš prepoznati i shvatiti Boga. Sve 
što čovek zamisli to može i da ostvari, ali prevashodno mora 
poznavati i shvatati glavni zakon koji je jedini u stanju da do-
vede čoveka u stanja blaženstva. A taj zakon glasi:

„Sve što čovek uradi vrati mu se na isti način kako je to 
drugom napravio, samo mnogo intenzivnije. Zato ako želimo 
dobro sebi i svojoj deci moramo dobro paziti da li činimo dru-
gim ljudima dobro ili loše!” 

Mi ljudi često zaboravljamo na taj zakon. Ne razumemo 
ga i ne shvatamo ga ozbiljno, jer nam se zlodela ne vraćaju u 
isti mah kad smo ih napravili, nego tek dugo vremena posle. 
Nisu nas učili pravim zakonima, kao što starinska plemena nisu 
znala da se seksualnim odnosom stvara plod u ženi i da se beba 
rađa posle devet meseci. 

Moje knjige Tajna rajskih vrtova 1, 2, 3 govore samo o ovom 
savršenstvu Božje istine i njene jednostavnosti, ali na više načina 
i različitih primera, jer čovek koliko god puta čuo ovu mudrost 
i koliko god da misli da ju je shvatio, on samo ponavlja kao 
papagaj jednu rečenicu koju je naučio perfektno izgovarati. A 
u stvari ne shvata šta govori. Čovek ovu mudrost mora stalno 
slušati i živeti, dok ne poveruje i srcem je ne prihvati. A kad 
stvarno shvati i poveruje, onda ta istina počinje da mu se dešava.

Univerzum je jedno savršenstvo koje je neograničeno i več-
no bez kraja i početka i koje se stalno obnavlja i raste. Čovek 
ne mora da ga menja niti da ga usavršava nego mora da nauči i 
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shvati njegove zakone. Zakon prirode, kosmosa ili Božji zakon, 
nazovimo ga bilo kojim imenom i dajmo mu bilo koji simbol, 
taj zakon ostaje isti i jedan jedini za sve nas.

Hoćemo li ga shvatiti ili ne, prihvatiti ili ne on deluje kroz 
sve i svakog. Samo svesni koriste ga svesno i svesno stvaraju a 
nesvesni nesvesno srljaju u ruke onih koji tom besvešću uprav-
ljaju i koriste u svoje svrhe. Najpogubniji u tom čitavom krugu 
dobra i zla, pomešane istine sa neistinom, su oni koji misle da 
znaju a samo su papagaji koji ponavljaju ono što su od nekog 
čuli, naučili i uvežbali da govore. Njih pustite da propadnu, 
kaže hafi z, jer ih ne možemo spasiti od propasti. U svom ube-
đenju i intelektu koji ne priznaje ništa drugo, srljaju u osudu 
koja će ih kad tad osuditi. 

Hafi z me je podučavao toj Alahovoj mudrosti:
„Biće među vama onih koji znaju da znaju – njih slušajte. 

Biće među vama onih koji ne znaju da znaju – njih probudite. 
Biće među vama onih koji znaju da ne znaju – njih podučite. 
I biće među vama onih koji misle da znaju – njih pustite da 
propadnu… jer oni su to zlo.”

Čoveku je Bog dao da ima slobodnu volju da radi šta hoće i 
sa tim je dobio moć da može da nagradi sam sebe ili da se kazni 
time što radi. Bog ne kažnjava, niti nagrađuje, to radi čovek. 
Sve što napraviš to ti se vrati i to duplo, na ovaj ili onaj način. 
Pišući svoju biografi ju i ono što mi se dešavalo u poslednjih 
osam godina, mogla sam da povežem događaje, koji su me pra-
tili i prepoznam zakon setve i žetve. Šta poseješ – to požanješ. 

Zbog bede i jada koji vladaju na planeti Zemlji trebalo bi 
da se potrudimo da saznamo pravu istinu o našim životima i 
življenjima. Zbog poluistina koje su nam nametale „religijske 
skupocene mantije” i još skuplje ideologije kapitalizma, komu-
nizma, socijalizma, demokratija i raznih diktatura, mladim lju-
dima su oduzeti moral i pamet. Oduzeto im je i svako znanje 
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koje je potrebno za normalan život. Zbog toga, mi ljudi, danas 
samo vodimo ratove, jedan za drugim. Mislim da smo dovoljno 
odrasli da shvatimo da nas ti ljudi, koji su nas do sad učili, nisu 
ničemu pametnom naučili. Jer vidite da propadamo i da se ko-
ljemo kao divlje životinje. 

O svemu tome opširno govorim u mojim knjigama Tajna 
rajskih vrtova 1, 2 i 3. Radi se o tajnoj zaveri multinacionalnih 
bogataša i njihovih političkih predstavnika protiv celokupnog 
čovečanstva a žena je prvi i najbitniji članak u svemu tome. 
Ubiti čoveko-rodicu i napraviti neprimamljivu nerotkinju od 
nje. Zavera je započela pogubljenjem Isusa Hrista, čoveka, koji 
je proširio verovanje o ljubavi među ljudima na Zemlji. Mani-
pulacija i zavera stvaranja roblja koje je oduvek bilo najtraže-
nija roba, nastavlja se kroz vladavinu elita u plemićkom, gra-
đanskom i modernom društvu. Kroz moje knjige Tajna rajskih 
vrtova u do sada objavljena tri toma postavljaju se dva ključna 
pitanje, koje postoje vekovima:

1. Da li je Isus prvi Božji poslanik ili je Hrist ipak sin Gos-
podnji? 

2. Ko vlada čovečanstvom, Bog, Čovek ili ljudska elita ?
Moje knjige objašnjavaju te dileme kroz raspravu o doživ-

ljenoj ljubavi jedne hrišćanke, koja je zapala u duboki vir života, 
iz kojeg ju je počeo spašavati hafi z, islamski sveštenik, Ahmed. 

Ja sam ta hrišćanka. Medicinski i mentalni terapeut i trener 
ljudi iz Nemačke, EU i Balkana sa socijalnim i zdravstvenim 
problemima. Kad sam počela razmišljati o sebi i tome šta me je 
dovelo u taj nesrećan život i pitati se zašto su i moji prebogati kli-
jenti duboko nesrećni i izgubljeni, čak i u tom viru idealizovanog 
kapitalističkog života, shvatila sam da su ti bogati materijalisti bili 
još nesrećniji, nezadovoljniji i u sebi veoma prazni. Tu prazninu 
su pokušavali popuniti materijalnim bogatstvima, ali kao i svaka 
droga, tako i bogatstva smire i zadovolje samo na jedan kratak 
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trenutak. Već u drugom trenutku život traži još više bogatstva, 
strasti i zadovoljstva, a oni stvaraju samo još više problema.

Mi se sad moramo pripremiti za njih jer većina sveta nije 
uspela da se probudi, a neće se ni probuditi sve dotle dokle 
sluša sugestije drugih. Mediji sa jedne, religije sa druge strane, 
nastavljaju svoj pir vampira i puštaju krv da lije, ne shvatajući 
da time čine veliko zlo kako sami sebi tako i čitavom narodu.

Jedan jad za drugim, borbe ne popuštaju nego se razvijaju 
na sve strane. Svi se bore protiv svih, a evo, upravo, opet otpo-
činje rat sa Rusijom preko Ukrajine. Kažu, Rusi su umarširali 
u Ukrajinu i biju jadan ukrajinski narod. Ali svet ne zna, ili mu 
se ne da da zna, pozadinu tog rata i zašto je Rusija umarširala 
u Ukrajinu. 

Čudo jedno, gde god se pojave Englezi i Amerikanci tu se 
stvaraju ratovi i narod proteruje i ubija. To onda predstavlja-
ju kao spasenje tzv. demokratije i civilizacije. Rat, pa spasenje, 
Bože ti pomozi našoj pameti. Čovek je postao zaboravan pa 
zaboravlja početke američke države, pa i to da su Englezi došli 
na američko tlo da pomognu Indijancima, samo sad Indijanca 
više i nema na tom njihovom tlu. 

Ukrajinski narod u toj iluziji dobra i zla pušta da ga Ameri-
kanci i Englezi zavedu i uvedu u rat protiv svoje braće i ne žele 
da vide da su samo oruđe u daljem razaranju slovenskog naroda 
koji im stoji na putu za ulazak u šestu epohu.

Ukrajinci, jadna vam majka kao i našim narodima na Ko-
sovu i čitavom svetu, ne vidite vuka u jagnjećoj koži. Ali teško 
će biti i njima i čitavom zapadu jer ne vide u toj svojoj pohlepi 
da pumpaju balon koji će pod njima eksplodirati. Zapad po-
staje sve pohlepniji i prokletiji. Ne priznaje zakone Božje i ne 
prihvata mudrost iz prošlosti, koja nam stalno govori koliko 
civilizacija je dosad puklo pod tim balonom Sodome i Gomore 
i nestalo zanavek. 
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Potrebno je samo prisetiti se Zakona koji nam je Bog poklo-
nio: 

„Što drugom radiš zakucaće ti neminovno na vrata i naći 
ćeš se na tvrdom tlu kad vazduh ispuše iz tog balona.”

Germanskim narodima kao da je Amerika mozak poklju-
cala. Zanemaruju Kinu a bore se protiv Rusije, ne shvatajući da 
je Rusija ta koja ima ono što Zapad nema. Kini su zbog profi ta 
prepustili skoro svu proizvodnju i tom strategijom sami sebi 
izvukli tlo pod nogama… Zavedeni u dubok san ne shvataju da 
im je Rusija prirodni saveznik! 

Bog je odredio kome će šta dati da bi, logično, mogli vi-
deti da se moraju za opstanak potpomagati ali logika je danas 
zaboravljena stvar a ljudska glupost i strasti caruju. Više se 
veruje medijima koji podižu strasti i sa njima željezne zastore 
između nemačke tehnologije i moćnog ruskog tla a sve u svr-
hu održanja angloameričke moći. Održavaju je pomoću laži 
i ratova a narod su pretvorili u nepismeno krdo goveda koje 
uprežu kad im je potrebno. Sad počinju da ratuju virusima a 
roboti im rade tako da im to krdo nije više potrebno, zato će 
ga zatamaniti. 

Jedna moja klijentica, podbadala je Putina i njegov napad 
na Ukrajinu. Narod vidi samo šta mu se servira na toj čarobnoj 
TV kutiji. Bože mi pomozi, kao da nemaju sopstvene pameti, a 
i nemaju jer im je ta kutija to već odavno posisala. Moj prijatelj 
Verner nikad nigde ne ide osim pred televiziju, čak ni na kratak 
odmor nije putovao u neku drugu zemlju, dok najviše priča o 
tome šta se u drugim zemljama dešava i zna bolje i od onog koji 
je upravo stigao iz te zemlje o kojoj priča.

Ja kad se vratim iz Bosne on mi priča o Bosni i raspravlja se 
sa mnom jer on zna bolje šta se tamo događa. Toliko su Nemci 
sigurni u tu kutiju iz koje im svetska elita daje sliku sveta. A tu 
zapadnu elitu danas čine Amerikanci i Englezi. Jedno govore, a 
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drugo čine. Nisu kod nas džaba govorili onom ko stalno uzima, 
a nikad ne daje „šta se praviš Englez”.

Teška priča mog duhovnog buđenja počinje baš u takvom 
jednom ratu iz kojeg sam pobegla da ne bih gledala kako bra-
ća jedni drugima podmeću laži i skidaju skalp. Nekad davno 
„naš” veliki slovenski narod sa srcem ispunjenim ljubavlju, bio 
je prepreka i opasnost za razbojnike i gusare koji su ga stalno 
napadali i otimali to što su oni poštenim radom stvarali. Veliki 
narod, uz to još pametan i radan narod je teško kontrolisati i još 
teže stalno mu otimati. Da bi dostigli bogatstvo, moć i kontrolu 
nad tim narodom morali su ga rasparčati, a da bi ga rasparčali 
morali su ga zavaditi tako da se nikada više ne pomire, morali 
su im dodeliti druge nacije i religije i tim simbolima žigosati. 
Sad svi oni osećaju i tvrde da su baš oni taj Božji narod. 

I svi oni imaju pravo. Kukala im majka. I kukaju i kukaće 
sve dok ne shvate da su jedno. 

Hafi z me je učio da je budućnost predodređena ali da čovek 
ipak ima slobodnu volju da stvara i odabira kako on hoće i šta 
on hoće i to mu niko ne može oduzeti ako sam ne dopusti. 
Bilo mi je teško to shvatiti ali sad, nakon pređenog puta i sa 
iskustvom, shvatam da uvek iznova shvatam jednu te istu istinu 
koja se primenjuje u različitim situacijama: 

„Mi ljudi, imamo slobodnu volju i moć da radimo i da stva-
ramo šta hoćemo. Šta misliš to stvaraš.”

Pa… slobodna volja ljudi! Planeri budućnosti moraju prvo 
da sačekaju odluku ljudi. Hoće li se osvestiti i ko će se osvestiti 
i početi raditi i stvarati svesno u okviru predodređenog cilja? 
Probuđen.


